
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 09-09-2019
Tijd 19:30 - 20:40
Locatie Raadzaal
Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs

Leden commissie 
sociaal

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL: 
LS:       

P. Houben, J. Engelen, J. Schreurs
M. Bultman, G. Laemers  
R. Flinsenberg en D. Jimmink
I. Schors
M. Ouwerkerk 
P. Beerens
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging De heer Flinsenberg (CDA) is afwezig. Hijwordt 
vervangen door de heer P. van Melick. Mw. I Schors 
(D66) wordt verwelkomd als nieuw lid van de commissie. 
Zij vervult de vacature die ontstaan is door het vertrek 
van de heer M. Hoogers.

Aanwezige 
portefeuillehouders S. Backus, M. Janssen en R. Martens
Overige aanwezige 
raadsleden/commissielede
n

Mw. A. van Vlodrop

Ambtelijke ondersteuning Mw. M. Baats t.a.v agendapunt 7a 
De heer L. Jeurninck, afdelingshoofd Samenleving en H. 
Bekkers, secretaris

Deelname derden De heer Roel Vossen van Open Club Roggel
De heer Henny van den Beuken Open Club Roggel

Insprekers --
Publieke tribune  3 personen
Commissiegrifffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld, met dien 
verstande dat agendapunt 6b vóór 6a zal worden behandeld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 15 juni 2019 wordt 
conform voorliggend concept vastgesteld. Naar aanleiding van het verslag 
vraagt de heer Engelen naar het bedrag dat jaarlijks extra beschikbaar is 
voor de gemeente Leudal voor de jeugdhulp. De heer Jeurninck verwacht 
dat dir ongeveer € 400.000,00 is per jaar.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt bij dit agendapunt geen gebruik gemaakt, er 
wordt een presentatie verzorgd door de Open Club Roggel bij agendapunt 
6b.

5 Presentatie en thema's
Er zijn geen aparte presentaties bij deze vergadering.

6 Raadsvoorstellen
6.a Subsidie t.b.v. culturele functie kerk Neeritter.

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 24 september 2019 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 



kunnen.
De heer Engelen geeft aan blij te zijn dat er een ontmoetingspunt komt in 
Neeritter. Hij vraagt wel wat het standpunt is van het Bisdom t.a.v. de 
organisatie van evenementen.
De heer Beerens vreest, dat er steeds meer georganiseerd zal worden als 
het besluit over een gemeenschapsvoorziening in Neeritter uitblijft.
Wethouder Backus merkt op dat de kerk geen vervanging is voor een 
gemeenschapsvoorziening, en dat de kerk in eerste plaats er is voor de 
Eredienst. Er worden alleen passende activiteiten georganiseerd. Het is 
zeker niet de bedoeling om hier feesten en partijen te organiseren. Het 
Bisdom zal dit ook niet toestaan.  

6.b Investeringen Open Club Roggel
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in 
de raadsvergadering van 24 september 2019 te bespreken.
De heer Roel Vossen van Open Club Roggel (OCR) geeft in een presentatie, 
welke bij de stukken is gevoegd, de stand van zaken weer en beschrijft de 
genomen en de te nemen stappen op de korte en de langere termijn. De 
commissie is overwegend positief over het gepresenteerde. Er worden nog 
enkele vragen gesteld.
De heer Beerens is benieuwd naar de rechtspersoon die zal ontstaan of 
wordt gevormd door de 10 deelnemende verenigingen. Het bestuur van OCR 
is bezig om, met juridische adviseurs, te kijken naar de mogelijkheden die 
er zijn. Men hoopt hier nog dit jaar een besluit over te kunnen nemen. 
Mw. Schors vraagt naar de verlichting. Is het rendabel om LED verlichting 
aan te leggen, en deze investering te doen. De wethouder de heer Backus 
antwoordt dat het naar zijn mening, gelet op het gebruik rendabel is, en dat 
de duurzame oplossing waarvoor gekozen is, past binnen het beleid dat 
Leudal voorstaat. 
Mw. Ouwerkerk vraagt of ook provinciale en landelijke subsidiebronnen 
worden aangeboord. Dit is het geval. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a Kunst- en Cultuurnota

Mw. Michelle Baats, beleidsmedewerkster geeft in een korte presentatie de 
stand van zaken weer met betrekking tot het kunst- en cultuurbeleid. Ze 
nodigt daarbij alle raads- en commissieleden uit voor een 
verdiepingsbijeenkomst met andere geledingen om input te leveren voor het 
nieuwe beleid dat einde 2019 aan de raad zal worden voorgelegd. 
De heer van Melick vraagt aandacht om daarbij ook de scholen te 
betrekken, zowel basis- als voortgezet onderwijs. Dit wordt meegenomen. 
Mw. Bultman vraagt om het beleid niet te zeer te beperken tot muziek. Alle 
kunst- en cultuurvormen in allerlei uitingen moeten ruimte krijgen. Mw. 
Baats antwoordt dat zoveel mogelijk alle beleidsterreinen worden 
meegenomen. 
De heer Jimmink merkt nog op dat je de jeugd het beste kunt bereiken met 
gerichte activiteiten, niet alleen met een strippenkaart. 

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Beleidsplan Sociaal Domein

Er is een inspraakronde gehouden voor het beleidsplan. De fractie Samen 
Verder heeft een zienswijze ingediend. Op 21 oktober zal het plan met een 
raadsvoorstel aan de commissie worden voorgelegd. 
De heer Houben vindt het plan op sommige punten strijdig met de 
kadernota. Hij is wel positief over de monitor die in het plan staat.
Wethouder Janssen merkt op dat in gang gezette zaken wel consistent 
afgewerkt moeten worden, maar dat er voor de toekomst aanpassingen 
zullen komen. Dit is nog vóór de begrotingsbehandeling van 2020. 
De heren Verheul en Beerens willen meer van de uitwerking zien, en zijn 



geïnteresseerd in de uitvoeringsplannen. Deze komen er zodra het 
beleidsplan is vastgesteld. De uitvoering zal begin 2020 vorm krijgen. 

8.b mededelingen wethouder Janssen ter kennisname
de mededelingen worden voor kennisgeving aangenomen

8.c verslag bijeenkomst minimabeleid ter kennisname
de verslagen worden voor kennisgeving aangenomen

8.d beleidsnotitie schuldhulpverlening
De heer Beerens is niet tevreden over de huidige organisatie die de 
schuldhulp in Leudal uitvoert. Er zijn veel klachten, en men kent de regels 
niet. Dit statement wordt voor kennisgeving aangenomen. Mw. Ouwerkerk 
vraagt of er uitwisseling van gegevens plaatsvindt, bijvoorbeeld met 
woningcorporaties en energiebedrijven, om een snelle interventie mogelijk 
te maken. Hiervoor zijn afspraken gemaakt met deze organisaties. Ook 
vraagt ze om te kijken hoe andere gemeenten de schuldhulp hebben 
georganiseerd. De heer Janssen merkt op dat dit gebeurt, en wijst nog op 
een specifieke groep die aandacht verdient in een agrarische gemeente, 
namelijk de problematiek waarmee veel agrarische ondernemers mee 
kampen, de stille armoede. Er worden pogingen gedaan via diverse kanalen 
om hierop meer zicht te krijgen, zodat deze groep ook geholpen kan 
worden.

9 Projectenlijst en langetermijnkalender
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender.

9.a Stand van zaken Minimabeleid
Zie agendapunt 8c.

9.b Stand van zaken accommodaties (Nassaurie, Neeritter,  't Maasveld)
De commissie gaat ermee akkoord dat de wethouders voortaan bij dit 
agendapunt alleen nog actief melden over nieuwe ontwikkelingen. 
De heer Martens verzoekt om ’t Maasveld uit te nodigen voor de komende 
vergadering om de voortgang te bespreken. Op dit moment zijn er 
gesprekken tussen het bestuur van ’t Maasveld en de Provincie over 
subsidie, met name voor de wielerbaan. 

10 Openstaande actiepunten
Er zijn geen openstaande actiepunten

11 Mededelingen en Rondvraag
Er zijn geen mededelingen, de heer Engelen (SV) heeft gelezen over 
problemen bij de exploitatie van de Bombardon. De wethouder verwijst naar 
de collegemededeling hierover van 3 september 2019, die als ingekomen 
stuk is opgenomen bij de raadsvergadering van 24 september 2019.

12 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 20:40 uur. De volgende vergadering is gepland op  21 oktober 2019.


